



# *Press Release*

February 27, 2018

## **U.S. Embassy Welcomes U.S. Investment in Egypt with Mars Expansion**

**Cairo** – Chargé d’Affaires Thomas Goldberger joined Minister of Trade and Industry Tarek Qabil in welcoming the President of the Mars Wrigley Confectionery Company Martin Radvan to Egypt to celebrate the expansion of Mars’ production facility in 6th of October City. They were joined by senior executives of Mars Wrigley, which is based in Chicago, Illinois, as well as the President of the American Chamber of Commerce in Egypt, Tarek Tawfik.

Goldberger congratulated Mars, a leading American company that has been working successfully in Egypt for more than twenty years, on the significant expansion of its production capacity for export and the domestic market. He added that Mars’ experience in Egypt “is an outstanding example of a U.S.-Egyptian partnership that benefits both our countries. America’s and Egypt’s commercial and economic ties are an integral part of our strategic partnership; they complement and support our strong security and political cooperation as we work together to eradicate terrorism and to make the world a better, more peaceful and prosperous place.”

American companies want to be part of the growing momentum in the Egyptian economy, a momentum clearly evidenced by Mars’ choice of Egypt as a location to expand its production for the Egyptian market and for export. Goldberger noted the Embassy’s excellent cooperation with Egyptian businesses and government agencies to support private sector-led growth and increase job opportunities, and looked forward to deepening U.S.-Egypt economic cooperation in the coming months.

Read Mr. Goldberger’s full remarks [here](#).

###

Public Affairs Section  
Embassy of the United States of America  
8 Kamal El Din Salah St., Garden City  
Cairo, Egypt

Tel: 2797-3344, 2797-3474  
Fax: 2797-3361  
Email: [pressinfoegypt@state.gov](mailto:pressinfoegypt@state.gov)

Website: [eg.usembassy.gov](http://eg.usembassy.gov)  
Visit Us @USEmbassyCairo





# بيان صحفي

27 فبراير 2018

## سفارة الولايات المتحدة ترحب بالاستثمار الأمريكي في مصر مع توسعات شركة مارس

**القاهرة -** شارك القائم بأعمال السفير الأمريكي توماس جولدبرجر مع وزير التجارة والصناعة طارق قابيل في الترحيب برئيس شركة مارس ريجلي للحلويات، مارتن ردفان في مصر للاحتفال بتوسعات منشآت الإنتاج الخاصة بالشركة في مدينة 6 أكتوبر. وقد انضم للمشاركة في هذا الحدث كبار المديرين التنفيذيين لمارس ريجلي، التي تتخذ من شيكاغو، إلينوي مركزاً لها، وكذلك رئيس غرفة التجارة الأمريكية في مصر طارق توفيق.

وقد هنا جولدبرجر شركة مارس، وهي شركة أمريكية رائدة تعمل بنجاح في مصر منذ أكثر من عشرين عاماً، على التوسع الكبير لقدرتها الإنتاجية سواء للتصدير أو للسوق المحلية، مضيفاً أن تجربة مارس في مصر هي "مثال بارز على الشراكة الأمريكية المصرية التي تعود بالنفع على بلدينا. وإن العلاقات التجارية والاقتصادية بين أمريكا ومصر جزء لا يتجزأ من شراكتنا الاستراتيجية، فهي تكمل وتدعم تعاوننا الأمني والسياسي القوي ونحن نعمل معا للقضاء على الإرهاب وجعل العالم مكاناً أفضل وأكثر سلاماً وازدهاراً."

وتسعى الشركات الأمريكية إلى أن تكون جزءاً من الزخم المتنامي في الاقتصاد المصري، وهو ما يدل عليه بوضوح اختيار مارس لمصر كموقع لتوسيع إنتاجها للسوق المصري وللتصدير. وأشار جولدبرجر إلى تعاون السفارة الممتاز مع الشركات المصرية والوكالات الحكومية لدعم النمو بقيادة القطاع الخاص وزيادة فرص العمل، وإلى تطلعه لتعميق التعاون الاقتصادي الأمريكي المصري في الشهور القادمة.

ولقراءة كلمة السيد جولدبرجر كاملة يرجى زيارة موقع السفارة [هنا](#).

###

Public Affairs Section  
Embassy of the United States of America  
8 Kamal El Din Salah St., Garden City  
Cairo, Egypt

Tel: 2797-3344, 2797-3474  
Fax: 2797-3361  
Email: [pressinfoegypt@state.gov](mailto:pressinfoegypt@state.gov)

Website: [eg.usembassy.gov](http://eg.usembassy.gov)  
Visit Us @USEmbassyCairo

